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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0322-03/2020 
Datum:  9. 6. 2020 

   
 

ZAPISNIK 
12. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 9. 6. 2020, ob 18. uri, 

v Vili Vipolže 
 

Prisotni svetniki: Silvan Peršolja, Aleš Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Lilijana Kastelic, Goran Simčič, Franjo 
Polanc, Vilko Prinčič, Dušan Bevčar, Zvezdan Prinčič, Boris Šfiligoj, Romana Velišček, Damjan Birtič (18.10), Denis 
Rusjan, Teja Jelina (18.22) 
 
Opravičeno odsotni: Karlo Passoni, Žarko Kodermac 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Beti Kumar, Nika Fabricijo Jug, Dejan Rusjan, Tina Novak Samec, 
Mojca Treplak, Andrej Colja – poveljnik štaba CZ Občine Brda, Darko Ličen – direktor Komunala Nova Gorica d.d., Iris 
Podobnik – direktorica Javnega sklada malega gospodarstva Goriške, Bernarda Pirih – Dom upokojencev Nova Gorica, 
Damijan Marinič – ravnatelj OŠ Alojza Gradnika Dobrovo, Erika Koncut - zapisničarka 
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 11. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Obravnava in sklepanje Odloku o Rebalansu I Proračuna Občine Brda za leto 2020 – skrajšani postopek 
5. Obravnava in sprejem Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o porabi proračunske rezerve za leto 2020 – 

hitri postopek 
6. Elaborat o oblikovanju cen storitev gospodarskih javnih služb s področja ravnanja s komunalnimi odpadki za 

leto 2020 
7. Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2019 ter Poslovni in finančni načrt za leto 

2020 
8. Poročilo OŠ Alojza Gradnika Dobrovo za leto 2019 
9. Poročilo o rezultatih Vprašalnika o zadovoljstvu z učnim okoljem in rezultati OŠ Alojza Gradnika Dobrovo 
10. Mnenje lokalne skupnosti o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Alojza Gradnika Dobrovo 
11. Sklepanje o sofinanciranju začasnih spremljevalcev učencem s posebnimi potrebami 
12. Sklepanje o določitvi cene storitve pomoči družini na domu v Občini Brda za leto 2020 
13. Pobude in vprašanja svetnikov ter poročilo poveljnika Civilne zaščite Občine Brda Andreja Colje 
14. Realizacija sklepov 11. redne seje 

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 14 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo. Svetnik Damjan Birtič se je seje udeležil  
ob 18.10, Teja Jelina pa ob 18.22. Na seji je tako prisotnih 14 svetnikov.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 10. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 11. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 11. redne seje. 
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Ad 3. 
 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 12. redne seje.  
 
V skladu z 2. odstavkom 85. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda predsedujoči da na glasovanje sklep o 
obravnavi in sprejemu Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o porabi proračunske rezerve za leto 2020  po 
hitrem postopku.  
 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet DNEVNI RED 12. redne seje.  
 

Ad 4. 
 
Obravnava in sklepanje o Odloku o Rebalansu I Proračuna Občine Brda za leto 2020 - skrajšani postopek 
 
Župan Franc Mužič pozdravi prisotne svetnike in pojasni, da zaradi ukrepov proti širjenju epidemije v letošnjem letu ni 
slavnostne seje in podelitve občinskih priznanj in nagrad. Izkoristi tudi priliko, da se zahvali občinskemu štabu Civilne 
zaščite za aktivno prisotnost v občini, sledenju potrebam na terenu in ukrepom. Posebej izpostavi poveljnika CZ 
Andreja Coljo, ki je odreagiral na sleherno problematiko, ne glede, ali se je pojavila preko dneva, zvečer ali ponoči. Kot 
poudari, v Brdih na tem področju ni bilo zaznati posebnih problemov. Kot izrazito obmejno območje se je ob uvedbi 
ukrepov na meji pojavila problematika dvolastnikov. Občina je takoj ukrepala in kmetje so lahko nemoteno hodili na 
delo na svoja zemljišča onkraj meje. V tem času so na občino prejeli 155 izjav o dvolastništvu. Torej tudi na področju 
dvolastnikov ni bilo čutiti velikih problemov. Glede mejnih prehodov še pove, da so kasneje uspeli odpreti tudi 
kontrolno točko v Neblem, s čimer so dolge poti skozi Vrtojbo razbremenili dnevne briške delovne migrante. Nadeja se 
tudi, da se bodo zadeve v zvezi s prehajanjem italijansko-slovenske meje uredile s 15. junijem. Gre tudi za pomemben 
poslovni in gospodarski problem, saj so briški ponudniki odvisni od obiska iz italijanske strani: trgovine, mesnice, 
igralništvo, bencinski servisi itd. 
Na temo rebalansa pove, da so bila predvidevanja posledic na občinsko blagajno v začetku epidemije zelo črna. 
Pričakovali so izpad med 400 in 500 tisoč evrov. V tem času je država povečala glavarino, kar je skupaj z izvedeno 
prodajo občinskih nepremičnin omilila rez na »zgolj« dobrih 200 tisoč evrov. Kot je poudaril, je bilo potrebno prevetriti 
in zmanjšati izdatke, zato so sklicali svetniške skupine in uskladili občinsko blagajno. 

 
Beti Kumar, vodja Oddelka za finance in gospodarske dejavnosti, pove, da so morali v finančni službi glede na 
posledice epidemije uskladiti nižanje sredstev tako na dohodkovni kot odhodkovni ravni. Navede spremembe: 
 
Proračun za leto 2020 je Občinski svet Občine Brda sprejel v drugi obravnavi na 9. redni seji dne 17.12.2019. 
Prihodki se v rebalansu zmanjšujejo za 2,4 %, odhodki pa za 2,6 %. 
Epidemija COVID-19 pušča velike spremembe na družbenem, družabnem in gospodarskemu področju, žal pa tudi na 
socialnem. Prva skrb občine je nedvomno pomagati občanom in ostalim skupinam pomoči potrebnih, ob tem pa 
nadaljevati dosledno izvajanje ukrepov za omejevanje širjenja epidemije COVID-19. 
Občina Brda je na podlagi posledic epidemije COVID-19 in s tem povezanih finančnih posledic pripravila rebalans 
proračuna. Zaradi nižjih prihodkov je bilo potrebno znižati sredstva na odhodkovni strani. 
Večje spremembe: 

• Zmanjšanje prihodkov iz naslova turistične takse za 65.000 evrov, zmanjšanje davka na dediščine in darila za 6.162 
evrov, zmanjšanje davka na promet nepremičnin – od pravnih oseb za 5.000 evrov, zmanjšanje davka na promet 
nepremičnin – od fizičnih oseb za 35.300 evrov, zmanjšanje najemnine za poslovne prostore za 7.000 evrov, 
zmanjšanje koncesijske dajatve od posebnih igre na srečo za 320.000 evrov, zmanjšanje prihodkov od komunalnih 
prispevkov za 209.798 evrov; 

• Zmanjšanje vrednosti prodaje zemljišča v Golem Brdu in sicer zaradi spremembe namembnosti iz stavbnega v 
kmetijsko zemljišče za 78.829 evrov; 

• Zmanjšanje vrednosti prodaje zemljišča v Fojani, na podlagi uradne cenitve za 6.093 evrov; 

• Zmanjšanje prejetih donacij iz naslova projekta Nogometno igrišče v športnem parku Vipolže – I. faza, s strani 
Fundacije za šport za 32.250 evrov (prejeli odločbo za sofinanciranje v višini 50.000 evrov); 

• Povečanje prihodkov iz naslova novih prodaj in sicer: prodaja stavbe na Plešivem (bivši MP) v znesku 46.000 
evrov; prodaja oz. menjava poslovnega prostora v kleti gradu Dobrovo (vinoteka) v znesku 193.000 evrov; prodaja 
kmetijskega zemljišča v Vrhovlju pri Kojskem za potrebe RUNE v znesku 1.250 evrov; prodaja stavbnega zemljišča 
– parkirni na Plešivem (bivši MP) v znesku 8.500 evrov; 
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• Občina je pri pripravi rebalansa upoštevala presežek prihodkov nad odhodki iz prejšnjih let v skupni višini 138.041 
evrov; 

• Zmanjšanje postavk: obnova starih zidov, mostov za 50.000 evrov, investicije in investicijsko vzdrževanje občinskih 
cest in pločnikov za 50.000 evrov, investicije in investicijsko vzdrževanje javne razsvetljave za 5.000 evrov, 
priprava razvojnih projektov za 5.000 evrov, druge promocijske aktivnosti za 3.000 evrov, investicijsko vzdrževalna 
dela na ČN za 10.000 evrov ter sprememba konta; zmanjšanje upravljanja in tekočega vzdrževanja neprofitnih 
najemnih stanovanj za 5.000 evrov; nakup kmetijskih zemljišč za 15.000 evrov in povečanje nakupa stavbnih 
zemljišč za 197.000 evrov (menjalna pogodba) v skladu z Načrtom ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2020; 
ureditev igrišča pri vrtcu Kojsko za 63.000 evrov (novogradnja se prenaša v naslednje leto); prizidek vrtca na 
Dobrovem za 41.500 evrov. 

• Uskladitev postavk: uskladitev oz. povečanje plače delavcev uprave (višje za 16.001 evrov) in uskladitev oz. 
zmanjšanje Režijskega obrata (nižje za 13.000 evrov); Skupna občinska uprava – razdelitev na tri postavke glede 
na navodila ministrstva (v skupnem višje za 4.000 evrov – ocena na podlagi dosedanje realizacije); Projekt LAS-
Utrjevanje zelenega turizma – uskladitev zneska in sicer povečanje za 149 evrov; prenos sredstev iz KS Medana na 
investicije in investicijsko vzdrževanje pokopališč in mrliških vežic v znesku 2.500 evrov; 

• Zaradi zmanjšanih prihodkov, se sredstva namenjena javnim razpisom z rebalansom znižajo za polovico, le 
sredstva razpisa za društva na področju socialno humanitarnih dejavnosti so ostala nespremenjena. 

• Povečanje postavk: projekt Elena (dodatno vračilo prekoračene tehnične pomoči) za 6.000 evrov, investicije in 
investicijsko vzdrževanje osnovnih šol (nabava novega kombija za prevoz oseb oziroma osnovnošolcev) za 25.000 
evrov; povečanje sredstev za bivanje invalidov oz. starejših v zavodih. 

• Postavke, ki se prenašajo v naslednje leto: kanalizacija in ČN Kojsko, razvoj turistične infrastrukture (turistični 
znaki), Hiša kulture Šmartno. 

V poročilu so izkazani prihodki in odhodki Občine Brda ter Krajevne skupnosti Medana. Medanski in preostalim 
skupnostim je bilo odbitih po 300 evrov, ki so bili sicer namenjeni za pripravo vozov na tradicionalno povorko ob 
Prazniku češenj. Ker praznika v tradicionalni obliki ne bo, so ta sredstva tudi črtana iz njihovega proračuna. 
 
Vprašanj s strani svetnikov  ni bilo. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o Rebalansu I. Proračuna Občine Brda za leto 2020, vključno s 
pripadajočimi prilogami. 

2. Sklep velja takoj. 

 
Ad 5. 

 
Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o porabi proračunske rezerve za leto 2020 – hitri postopek 
 
Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o porabi proračunske rezerve za leto 2020 predstavi Beti Kumar.  
 
Na zadnji seji Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 14. 4. 2020, je bil sprejet Odlok o porabi proračunske 
rezerve za leto 2020. 
Glede na izdatke, ki so nastali in še nastajajo v zvezi z ukrepi preprečevanja širitve koronavirusa SARS-CoV-2 (COVID-
19) se Občinskemu svetu predlaga povečanje porabe sredstev iz rezervnega sklada v višini 40.000 evrov. 
S sprejemom predlaganega Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o porabi proračunske rezerve za leto 2020, 
dodatne finančne obveznosti ne bodo nastale, pomeni le pravno podlago za razdelitev sredstev proračunskega sklada, 
ne pa podlage za zagotovitev sredstev, kot jo predstavlja občinski proračun. 
Poslovnik Občinskega sveta Občine Brda v 85. členu določa, da se odlok lahko sprejeme po hitrem postopku, kadar to 
zahtevajo izredne potrebe občine ali naravne nesreče. 
Kot še pojasni Beti Kumar, bo točna poraba proračunske rezerve vidna pri Zaključnem računu za leto 2020. 
 
Direktorica občinske uprave Anita Manfreda pojasni, da je občina samo podjetju Kolektor CPG plačala 18.000 evrov. 
Predvideva, da več kot 5.000 evrov štab ne bo porabil, kljub temu iz preventive predlagajo, da se sredstva povišajo za 
maksimum. 
 
Vprašanj s strani svetnikov ni bilo. 
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o porabi proračunske rezerve za leto 
2020, v prvi obravnavi. 

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o porabi proračunske rezerve za leto 
2020. 

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 6. 

 
Elaborat o oblikovanju cen storitev gospodarskih javnih služb s področja ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 
2020 
 
Seji se pridruži podžupanja Teja Jelina. 
 
Obrazložitev poda Darko Ličen, direktor podjetja Komunala Nova Gorica d. d..  
 
Skladno s 5. členom Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 
varstva okolja (Uradni list RS, št. 87/12, 109/12 in 76/17) ter skladno z Odlokom o ravnanju s komunalnimi odpadki v 
občini Brda (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 64/2016), predlaga Komunala Nova Gorica d. d., kot izvajalec 
gospodarske javne službe zbiranja in odvoza komunalnih odpadkov v občini Brda, nove cene izvajanja storitev 
gospodarske javne službe za: 

• Zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov, 

• Obdelavo določenih vrst komunalnih odpadkov in 

• Odlaganje ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov. 
Komunala Nova Gorica d. d. je dne 14. 5. 2020 Občini Brda predložila Elaborat o oblikovanju cen storitev gospodarskih 
javnih služb s področja ravnanja s komunalnimi odpadki na področju občin Brda, Kanal ob Soči, Miren-Kostanjevica, 
MONG, Šempeter-Vrtojba in Renče-Vogrsko (v nadaljevanju: Elaborat). S predloženim Elaboratom predlaga nove cene 
na kg zbranih, obdelanih in odloženih odpadkov, ki jih bodo plačevali uporabniki. Predloženi Elaborat upošteva 
obračunsko obdobje koledarski leti 2017 in 2018, ter predračunsko obdobje leto 2020 (obdobje od 1. 7. 2020 do 30. 6. 
2021). 
V letu 2017 in 2018 se je povečala količina zbranih komunalnih odpadkov glede na leto 2016. Razlog lahko iščemo v 
gospodarski konjunkturi, je pa pohvalno dejstvo, da se je izboljšal odstotek ustreznega ločevanja odpadkov in sicer iz 
56,8 % zbranih mešanih komunalnih odpadkov v letu 2016 na 50,6 % v letu 2018, ter še dodatno izboljšanje v letu 
2019 na 49,1 %. Ker pa je izvajalec javne službe v preteklih letih zbral več KO kot je načrtoval, se za predračunsko 
obdobje 2020 spreminja tudi normativ obračunskih količin. 
V letu 2017 je bilo zbranih iz naslova izvajanja GJS zbiranja KO na področju vseh šest občin 20.888.308 kg KO, v letu 
2018 20.272.706 kg, v letu 2019 je bilo zbranih 19.390.846 kg, zato je izvajalec javne službe planiral za leto 2020 
zbranih 19.100.000 kg KO. 
Na delu zbiranja bioloških odpadkov, je bilo v letu 2017 zbranih 1.997.510 kg, v letu 2018 2.187.300, v letu 2019 
2.442.836 kg, zato je bilo za leto 2020 planiranih 2.600.000 kg zbranih bioloških odpadkov. 
Izvajalec GJS je tudi podrobneje opisal vsebino in dvig posameznih struktur stroškov, in sicer: 
1. Odlaganje kosovnih odpadkov – povprečna cena odlaganja kosovnih odpadkov v letu 2018 je bila 108,91 €/t, 

trenutna cena pa je med 146 €/t in 175 €/t. Tej ceni je potrebno dodati še strošek prevoza do odlagališča. Težava 
je tudi v tem, da se izvajalci odlaganja niti ne želijo prijavljati na javne razpise, ki jih objavljajo komunalna podjetja. 

2. Prevzem odpadnega lesa – še v letu 2018 in 2019 smo uspeli zagotavljati precej nizko ceno za prevzem odpadnega 
lesa. Za leto 2020 pa smo morali oddajati les tudi po večkratniku cene iz preteklih let. Razlog je v milih zimah, ter 
viških lesa na trgu, kar je posledica žledoloma in napada lubadarja. 

3. Prevzem kuhinjskih bioloških odpadkov – prevzem kuhinjskih bioloških odpadkov zagotavljamo po znatno nižji 
ceni kot MKO, kar je vsekakor dobro, vendar tudi ti izvajalci ne vzdržijo več pri obstoječih cenah in del te vrste 
odpadkov že predajamo po precej višjih cenah. 

4. Obračun amortizacije – za izvajanje GJS je letno potrebno zagotoviti zamenjavo dotrajane opreme v določenem 
delu. Nenazadnje brez menjave dotrajane opreme rastejo stroški popravil in rezervnih delov. 

5. Razlika pri prodaji odpadnih surovin – v letu 2019 so že znatno padle cene odpadnih surovin (predvsem kartona), 
ki jih zbirajo v okviru GJS in nato prodajajo. Ti prihodki pa znižujejo strošek izvajanja GJS. Že v letu 2019 so se 
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prihodki znižali za cca 15.000 €, v letu 2020 pa se ta trend nadaljuje, zato so planirali, da bodo v letu 2020 dosegli 
za 38.234 € nižje prihodke iz prodaje zbranih odpadnih surovin. 

6. Strošek dela – z uveljavitvijo zakona o minimalni plači, je bilo pričakovati tudi dvig stroškov dela za izvajanje GJS.  
7. Strošek obdelave in odlaganja MKO – v letu 2018 je bil strošek obdelave in odlaganja MKO 99,12 €/t, v letu 2020 

pa je načrtovan strošek pri trenutnem izvajalcu po ceni 146 €/t. Nekoliko sicer pada količina zbranih MKO zaradi 
ustreznega ločevanja odpadkov, vendar je porast stroška še vedno zelo visoka. 

 
Kot navaja direktor podjetja Komunala d. d., je briška občinska uprava elaborat temeljito pregledala in zahtevala 
natančno obrazložitev vseh postavk, ki so botrovale povišanju stroškov. Ugotovili so, da je vsebina elaborata skladna s 
predpisi, ter, da je sprememba cen glede na dejanske stroške in predpostavke za predračunsko obdobje, ki jih je 
navedla družba Komunala Nova Gorica d. d. utemeljena. Elaborat je pregledala tudi zunanja neodvisna finančna 
ustanova (KF Finance), ki je pripravila mnenje o upravičenosti dviga posameznih stroškov, kar je izvajalec v priloženem 
elaboratu tudi upošteval. 
Predlog spremembe (zvišanja) cene za 22,8 % predstavlja nominalno zvišanje za 1,15 EUR/osebo/mesec (brez DDV), 
oziroma 1,26 EUR z DDV. 
 
Darko Ličen pojasni, da bi morali Elaborat obravnavati že v lanskem letu. Ker je v Mestni občini Nova Gorica 
prevladovalo nezaupanje, so se v podjetju odločili za revizijo poslovanja obdobja 2016 - 2019 ter vseh Elaboratov od 
leta 2016 dalje vključno obravnavanim Elaboratom na tej seji. Revizija ni ugotovila nepravilnosti.  
 
Elaborat je dne 4. 6. 2020 obravnavala tudi Komisija za gospodarske dejavnosti. Predsednik komisije Silvan Peršolja 
pove, da komisija soglaša s predlogom zvišanja cen. 
 
Boris Šfiligoj opozori na katastrofalno ozvočenje na pogrebih.  
Zanima pa ga tudi, koliko so delavci Komunale plačani na uro, ko pridejo v določeno okolje odstranit azbestne 
odpadke. 
 
Darko Ličen odgovori, da morajo biti delavci, če so poslani na teren odstranjevati azbestni material, ustrezno 
opremljeni. Upoštevati je potrebno tudi, kdo je bil poslan na teren kot tudi ali so delavci nakladanje opravili s stroji.  
 
Boris Šfiligoj podrobneje pojasni vprašanje, in sicer da se ta nanaša konkretno na cenik samega delavca, ki pride z 
masko, obleko in rokavicami pospraviti azbestni material v naravi na paleto. 
 
Darko Ličen odgovori, da točne cene ne more na pamet navesti, zagotovo pa je ta skladna s cenikom. Kot poudari, je 
najvišji strošek oddaje azbesta na odlaganje. Podatek lahko naknadno sporočijo, ker mora preveriti za katere delavce 
gre. Poslali bodo pisni odgovor. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP: 
 

1. Občinski svet občine Brda potrjuje z Elaboratom o oblikovanju cen storitev gospodarskih javnih služb s področja 
ravnanja s komunalnimi odpadki na področju občin: Brda, Kanal ob Soči, Miren-Kostanjevica, MONG, Šempeter-
Vrtojba, Renče-Vogrsko predlagane cene, ki jih je predlagal izvajalec javnih služb Komunala Nova Gorica d. d. z 
dne 14. 5. 2020. 
Cene storitev gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki (brez DDV) so: 

▪ Cena javne infrastrukture zbiranja komunalnih odpadkov znaša 0,0006 €/kg. 
▪ Cena storitve zbiranja komunalnih odpadkov znaša 0,1950 €/kg. 
▪ Cena javne infrastrukture zbiranja bioloških odpadkov znaša 0,0243 €/kg. 
▪ Cena storitve zbiranja bioloških odpadkov znaša 0,2612 €/kg. 
▪ Cena javne infrastrukture obdelave komunalnih odpadkov znaša 0,0133 €/kg. 
▪ Cena storitve obdelave komunalnih odpadkov znaša 0,0701 €/kg. 
▪ Cena javne infrastrukture odlaganja komunalnih odpadkov znaša 0,0026 €/kg. 
▪ Cena storitve odlaganja komunalnih odpadkov znaša 0,0221 €/kg. 

2. Ta sklep prične veljati s 1. 7. 2020. 

 
Ad 7.   

 
Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2019 ter Poslovni in finančni načrt za leto 2020 
 
Obrazložitev poda Iris Podobnik, direktorica Javnega sklada malega gospodarstva Goriške.  
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Javni sklad malega gospodarstva Goriške letno objavlja razpise za ugodna brezobrestna posojila gospodarskim 
družbam, podjetnikom in kmetom z območja občin ustanoviteljic. Pogoj za objavo razpisov je sprejetje Letnega 
poročila za preteklo leto in sprejetje Poslovnega in finančnega načrta za tekoče leto s strani mestnega in občinskih 
svetov občin ustanoviteljic. 
 
Sklad je v letu 2019 objavil štiri razpise neposrednih posojil v skupni vrednosti 1.500.000 EUR, in sicer: 

• razpis dolgoročnih posojil za podjetniške investicije v višini 750.000 EUR, 

• razpis dolgoročnih posojil za razvoj poslovanja v višini 200.000 EUR, 

• razpis dolgoročnih mikroposojil v višini 150.000 EUR in 

• razpis dolgoročnih posojil za pospeševanje razvoja kmetijstva v višini 400.000 EUR. 
Vsi razpisi so bili v času seje v teku in se zaključujejo z 28. 8. 2020 oz. ob porabi sredstev. 
V letu 2019 je Javni sklad malega gospodarstva Goriške izvajal tudi razpise, objavljene v letu 2018. 
Podrobnejše analize rezultatov razpisov so predstavljene v Letnemu poročilu Javnega sklada malega gospodarstva 
Goriške za leto 2019. 
V letu 2019 so občine ustanoviteljice zagotovile skladu 232.985,11 EUR sredstev za povečanje namenskega 
premoženja in 162.577,15 EUR sredstev za delovanje. 
V letu 2020 Javni sklad malega gospodarstva Goriške načrtuje objavo novih razpisov v skupni višini 1.800.000 EUR; od 
tega bo 500.000 EUR namenjeno razpisu za kmetijstvo in 1.300.000 EUR razpisom s področja gospodarstva. 
V tekočem letu pričakujejo vračila danih posojil v višini 670.000 EUR. Razliko med prejetimi vračili danih posojil in 
danimi posojili v letu 2020 bo sklad zagotavljal iz prostih sredstev namenskega premoženja. 
Javni sklad malega gospodarstva Goriške ni zadolžen in se tudi v letu 2020 ne bo zadolževal. 
Cilji delovanja sklada so razvidni iz priloženega gradiva »Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za 
leto 2019« in »Poslovni in finančni načrt Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2020. 
Zaradi gospodarskih razmer kot posledic epidemije SARS-COv-2 »Poslovni in finančni načrt Javnega sklada malega 
gospodarstva Goriške za leto 2020« ne predvideva vplačil občin ustanoviteljic za povečanje namenskega premoženja. 
Za delovanje Javnega sklada malega gospodarstva Goriške je v letu 2020 planiranih 192.072 EUR, pri čemer znaša 
delež Občine Brda 17.776 EUR.  
Nadzorni svet Javnega sklada malega gospodarstva Goriške je na svoji 5. redni seji dne 19. 5. 2020 obravnaval »Letno 
poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2019« in »Poslovni in finančni načrt Javnega sklada 
malega gospodarstva Goriške za leto 2020« in zavzel pozitivno stališče. 
 
Silvan Peršolja vpraša, ali poslovni minus sklad pokrije iz lastnih sredstev? 
 
Iris Podobnik potrdi. 
 
Drugih vprašanj s strani svetnikov ni bilo. 
 
 Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP:  
 

1. Občinski svet Občine Brda na podlagi stališča Nadzornega sveta Javnega sklada malega gospodarstva Goriške, 
sprejetega na njegovi 5. redni seji dne 19. 5. 2020, sprejme »Letno poročilo Javnega sklada malega 
gospodarstva Goriške za leto 2019«. 
 
Presežek odhodkov nad prihodki v letu 2019 v višini 194.212,84 EUR se na predlog Nadzornega sveta Javnega 
sklada malega gospodarstva Goriške pokriva iz nerazporejenih prihodkov nad odhodki iz preteklih let. 
 
Občinski svet Občine Brda na podlagi stališča Nadzornega sveta Javnega sklada malega gospodarstva Goriške, 
sprejetega na njegovi 5. redni seji dne 19. 5. 2020, sprejme »Poslovni in finančni načrt Javnega sklada malega 
gospodarstva Goriške za leto 2020«. 
 
Občinski svet Občine Brda potrjuje vplačila sredstev za delovanje Javnega sklada malega gospodarstva v višini 
192.072 EUR, sorazmerno z namenskim premoženjem, vpisanim v sodni register, pri čemer znesek za 
posamezno občino znaša: 

1. Mestna občina Nova Gorica: 102.782 EUR 
2. Občina Brda: 17.776 EUR 
3. Občina Kanal ob Soči: 18.917 EUR 
4. Občina Miren-Kostanjevica: 16.228 EUR 
5. Občina Šempeter-Vrtojba: 22.464 EUR 
6. Občina Renče-Vogrsko: 13.905 EUR 

2. Ta sklep velja takoj. 
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Ad 8. 
 
Poročilo OŠ Alojza Gradnika Dobrovo za leto 2019 
 
Obrazložitev poda Damijan Marinič, ravnatelj OŠ Alojza Gradnika Dobrovo.  
 
V Zavodu stremijo k cilju kakovostnega izvajanja zagotovljenega in razširjenega programa šole. Glede na finančna 
sredstva se trudijo delo opravljati dobro in racionalno. Sodelovanje z ustanoviteljem – Občino Brda ter širšo lokalno 
skupnostjo ocenjujejo kot dobro. Kot vsa leta doslej so namenili veliko pozornost preventivi, vzgajanju z zgledi, 
doslednostjo in načelnostjo, prav tako pa tudi spoštovanju in sprejemanju različnosti, nenasilnemu reševanju 
konfliktov in zagotavljanju varnosti. Učence spodbujajo k razvijanju čuta do sočloveka, medsebojnega spoštovanja, 
sodelovanja in upoštevanja drugih, razvijali in gojili so odnos do kulture in kulturne dediščine, razvijali pripadnost šoli 
in svoji domovini, predvsem pa so na ta način izgrajevali odnos do sebe – pozitivno samopodobo. V tem vsebinsko 
izredno pestrem in razgibanem letu so bili ob rednem vzgojno-izobraževalnem delu zelo aktivni še na področju izvedbe 
mnogih drugih dejavnostih na šoli, lokalnem okolju, zamejstvu, na ravni države in mednarodnem okolju. V okviru 
razpoložljivih sredstev skrbijo za zaupano premoženje, vzdržujemo prostore šole in vrtca ter okolice. 
Delavcem šole omogočajo strokovna izobraževanja in izpopolnjevanja v okviru namenskih in lastnih sredstev ter 
brezplačnih izobraževanj. 
Velike težave so imeli pri iskanju učiteljev za izvajanje dodatne strokovne pomoči s smerjo specialni 
pedagog/defektolog in psiholog. Več težav so imeli tudi pri tehničnem osebju. V zavodu je bilo sicer na dan 31. 12. 
2019 zaposlenih 103 oseb. OŠ Alojza Gradnika Dobrovo je v šolskem letu 2018/19 obiskovalo 412 učencev. Število 
učencev se med letom ni spreminjalo. 
Ob zaključku šolskega leta je skupna realizacija obveznega in razširjenega programa 99,8%. Učna pomoč je bila nudena 
11 učencem. Na novo so evidentirali tri nadarjene učence. Dodatno strokovno pomoč (DSP) je prejemalo 23 učencev. 
Različnih tekmovanj iz znanj se je udeležilo 444 učencev naše šole (nekateri učenci so sodelovali na več tekmovanjih). 
Skupno so osvojili 2 zlati, 13 srebrnih in 158 bronastih priznanj. 
Končni učnih uspeh za celotno šolo je 98,9%. Povprečna zaključna ocena za šolo za predmete s številčnimi ocenami je 
4,0. 
 
Poročilo je februarja že obravnaval Svet zavoda. 
 
Boris Šfiligoj izpostavi, da je že velikokrat pripomnil, da se kulturnih dogodkov v občini  udeležuje malo učiteljev. Sicer 
so prisotni na prireditvah, na katerih nastopajo učenci, na preostalih pa redko. 
 
Ravnatelj pojasni, da na šoli vse državne praznike obeležujejo s kulturno prireditvijo, na katero povabijo tudi 
predstavnike občine, gospodarstva in briških župnišč. Obeležujejo vse praznike, četudi obeležitev nekaterih ni 
obvezna. Poudari pa, da je sestava učiteljskega zbora zelo pestra, učitelji prihajajo od Sežane do Idrije, Bricev pa je le 
določen delež. Težko je pričakovati udeležitev dogodkov s strani učiteljev, ki niso iz Brd. OŠ Alojza Gradnika Dobrovo je 
tudi ena redkih slovenskih šol, ki udeležitev kulturnih prireditev upošteva kot »ostalo delo«. Gre za njegovo ponudbo 
učiteljem, da v primeru, da se udeležijo prireditve, si to zabeležijo v nerazporejeni delovni čas. Sicer poudari, da sam 
nima moči, da bi komurkoli nakazoval, kje naj se nahaja v popoldanskem času. Na prireditvah, pri katerih sodeluje 
šola, so prisotni tudi nekateri učitelji. 
 
Boris Šfiligoj opozori, da na Gradnikovih večerih ni bilo niti enega učitelja. 
 
Ravnatelj na to odgovori, da težko odgovarja za druge. 
 
Silvan Peršolja z zadovoljstvom ugotavlja, da je poročilo zavoda vsebinsko temeljito. Všeč so mu bile navedene 
primerjave, da se te analize in primerjave delajo z učitelji, da se primerja s slovenskim povprečjem in da zavod takoj 
reagira na težave. Kot poudari, to kaže na neko proaktivnost. Pri interesnih dejavnostih je razbrati, da so omogočene, 
vendar da jih ni veliko. Najbrž, kot pristavi, je na tem področju še nekaj prostora. 
 
Ravnatelj glede interesnih dejavnosti pristavi, da to poročilo pripravljajo februarja. Pedagoško poročilo zavoda, ki ga 
obdela in potrdi Svet zavoda v oktobru, je bistveno bolj podrobno razčlenjeno in so navedeni vsi krožki, ki so bili 
izvedeni. 
 
Silvan Peršolja vpraša ravnatelja, upoštevajoč poznavanje zavoda od znotraj (zadnja desetletja in sedaj, ko jo vodi), kaj 
bi posebej izpostavil kot pomanjkljivost (ki bi jo občinski svet vključil v svoje delo) in prednost, ki ju ima briška osnovna 
šola in kaj je najbolj potrebno povečane skrbi (investicije, pozornosti). 
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Ravnatelj kot dobro izpostavi povezanost med učitelji ter med učitelji in učenci. Kot navaja, je v številčnem kadru tudi 
nekaj individualistov, ampak kadra, ki bi držalo voz nazaj, načeloma ni. Starostna struktura delavcev je relativno stara, 
saj je 60 % učiteljev starih nad 45 let. To dejstvo pri novih oblikah učenja predstavlja kar velik izziv. Kot zahteven izziv 
sicer izpostavi ravno učenje na daljavo. Zahvali se za pohvalo izpostavljenemu sistemu šolanja na daljavo, obenem pa 
opozori, da se je moral celoten kader v tej novi situaciji veliko stvari naučiti na novo. Pri tehniki, ki se sedaj postavlja v 
ospredje, niso ravno bosi, ampak, kot pravi, imajo omejeno znanje. Ravnatelj opozori tudi, da je otroški svet danes 
drugačen, kot je bil včasih. Tudi na tem področju niso mogoče v koraku s časom. Poskušajo zapolniti vrzel, sledijo 
številnim seminarjem, izobraževanjem. Poudari, da prostor za izboljšanje je, je pa vse odvisno tudi od učencev, če so 
pripravljeni delati, sprejemati. Izpostavi, da učenci nočejo slediti dopolnilnemu pouku in se udeleževati tekmovanj. 
Manjka motivacije. Pri krožkih pa navaja težavo v agresivnosti zunanjih ponudnikov in temu, da se pouk vedno bolj 
zavlačuje v popoldanske ure. Trudijo se dobiti ustrezen bioritem. V zadnjih letih veliko pozornosti namenjajo otrokom 
s posebnimi potrebami. Vrzeli skušajo premostiti s pridobivanjem dodatnih znanj preko dodatnih izobraževanj. Izvedli 
so tudi anketo o nasilju, ki je bila med starši dobro sprejeta. Kot poudarja sledijo smernicam ničelne stopnje tolerance 
do nasilja, vendar je nemogoče, da bi dosegli ničelno nasilje. Kot potrebo izpostavlja en velik pokrit prostor na šolskem 
igrišču. Izziv je varstvo učencev, saj šola ni ograjena, ravno tako ne smejo zakleniti požarnih vrat, kot težava pa se 
izpostavlja nadzor tistih učencev, ki ne želijo biti v varstvu. Zato slednji izziv podaja svetnikom v razmislek. 
 
Kar zadeva zunanjih ponudnikov dejavnost, se ob zaključku razprave svetnik Silvan Peršolja zavzame za to, da bo imela 
šola absolutno prioriteto pred ostalimi ponudniki. 
 

Ad 9. 
 
Poročilo o rezultatih Vprašalnika o zadovoljstvu z učnim okoljem in rezultati OŠ Alojza Gradnika Dobrovo 
 
Pri obravnavi te točke dnevnega reda se seja zapre za javnost in točka se ne vključi v redni zapisnik seje. V skladu s 7. 
točko 54. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda se tisti del zapisnika, ki je bil voden na nejavnem delu seje 
občinskega sveta ne prilaga v gradivo za redno sejo občinskega sveta in se ne objavlja. Člane občinskega sveta z njim 
pred potrjevanjem zapisnika seznani predsedujoči. 
 

Ad 10. 
 
Mnenje lokalne skupnosti o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Alojza Gradnika Dobrovo 
 
Pri obravnavi te točke dnevnega reda se seja zapre za javnost in točka se ne vključi v redni zapisnik seje. V skladu s 7. 
točko 54. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda se tisti del zapisnika, ki je bil voden na nejavnem delu seje 
občinskega sveta ne prilaga v gradivo za redno sejo občinskega sveta in se ne objavlja. Člane občinskega sveta z njim 
pred potrjevanjem zapisnika seznani predsedujoči. 

 
Ad 11. 

 
Sklepanje o sofinanciranju začasnih spremljevalcev učencem s posebnimi potrebami 
 
Obrazložitev poda Nika Fabricijo Jug. 
 
S strani OŠ Alojza Gradnika Dobrovo je občinska uprava prejela prošnjo, da bi tudi v šolskem letu 2020/2021 Občina 
Brda sofinancirala začasne spremljevalce za dva učenca, in sicer: 

• enemu učencu za kritje stroškov zaposlitve delavca - spremljevalca s polno zaposlitvijo, za nudenje pomoči učencu 
z izrazitimi vedenjskimi težavami, 

• enemu učencu za kritje stroškov zaposlitve delavca - spremljevalca s skrajšanim delovnim časom oz. 0,4 deleža 
zaposlitve, za nudenje zdravstvene pomoči za dolgotrajno bolnega otroka. 

 
Podobno prošnjo, da bi tudi v šolskem letu 2020/2021 Občina Brda sofinancirala enega spremljevalca, s polno 
zaposlitvijo, in sicer za otroka z lažjo motnjo v duševnem razvoju, s težko izgubo sluha, dolgotrajno bolnega otroka in z 
zmerno gibalno oviranostjo, je občinska uprava prejela tudi s strani OŠ Kozara Nova Gorica. 
  
Osnovni šoli navajata, da so spremljevalci za otroke s posebnimi potrebami nujno potrebni, saj poskrbijo da ti učenci 
zaradi svojega posebnega zdravstvenega stanja niso še dodatno prikrajšani in hkrati celemu razredu omogočijo, da 
pouk lahko poteka nemoteno. 
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Občina Brda s sprejetjem predlaganega sklepa bi zagotovila: 

• Osnovni šoli Alojza Gradnika Dobrovo nadaljevanje kritja stroškov enega delavca in 0,4 delovnega mesta 
zaposlitve delavca (spremljevalca otrok), in sicer v obsegu dejanskih stroškov zaposlenega, kar vključuje bruto 
plačo in pripadajoče dajatve in regres za letni dopust. Šola ocenjuje, da bi znašal obseg potrebnih sredstev za 
šolsko leto 2020/2021 25.100 evrov; 

• Osnovni šoli Kozara nadaljevanje kritja stroškov enega delavca (spremljevalca otrok), in sicer v obsegu dejanskih 
stroškov zaposlenega, kar vključuje bruto plačo in pripadajoče dajatve in regres za letni dopust. Šola ocenjuje, da 
bi znašal obseg potrebnih sredstev za šolsko leto 2020/2021 15.000 evrov. 

Sofinanciranje iz občinskega proračuna bi se zagotovilo v šolskem letu 2020/2021 do zaključka pouka.  
 
Svetniki niso izrazili pripomb. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občina Brda bo Osnovni šoli Alojza Gradnika Dobrovo zagotavljala finančna sredstva za kritje stroškov 
zaposlitve:  

• enega delovnega mesta - spremljevalca s polno zaposlitvijo, za nudenje pomoči učencu z izrazitimi 
vedenjskimi težavami,  

• 0,4 delovnega mesta - spremljevalca s skrajšanim delovnim časom oz. 0,4 deleža zaposlitve, za nudenje 
zdravstvene pomoči za dolgotrajno bolnega otroka.  

Sofinanciranje iz občinskega proračuna se izvaja v šolskem letu 2020/2021, in sicer v odboju od 1. septembra 
2020 in najdlje do zaključka pouka v šolskem letu.  
 

2. Občina Brda bo Osnovni šoli Kozara Nova Gorica zagotavljala finančna sredstva za kritje stroškov zaposlitve:  

• enega delovnega mesta - spremljevalca s polno zaposlitvijo, za nudenje pomoči učencu z lažjo motnjo v 
duševnem razvoju, s težko izgubo sluha, dolgotrajno bolnemu otroku in z zmerno gibalno oviranostjo.  

Sofinanciranje iz občinskega proračuna se izvaja v šolskem letu 2020/2021, in sicer v odboju od 1. septembra 
2020 in najdlje do zaključka pouka v šolskem letu.  
  

3. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 12. 

 
Sklepanje o določitvi cene storitve pomoči družini na domu v Občini Brda za leto 2020 
 
Obrazložitev podajo Nika Fabricijo Jug, Bernarda Pirih – vodja Centra za pomoč na domu DUNG in Mateja Berginc 
Kovačič - vodja finančno računovodske službe DUNG.  
 
Dom upokojencev Nova Gorica, v okviru katerega deluje Center za pomoč na domu, ki za območje naše občine izvaja 
javno službo pomoči družini na domu, je občinski upravi v skladu z določili Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen 
socialno varstvenih storitev dne 16. 3. 2020 poslal predlog cene pomoči družini na domu za leto 2020. 
Kot osnova za izračun cene je bilo navedeno: 

• planirano število zaposlenih: 4 socialne oskrbovalke (redno zaposlene za osem urni delavnik za nedoločen 
čas), 

• planirano povprečno mesečno število efektivnih ur na soc. oskrbovalko: normativ je 105 efektivnih ur na 
socialno oskrbovalko zaposleno za osem ur, 

• planirano povprečno mesečno število uporabnikov je 47, 

• planiran delež strokovnega delavca za strokovno pripravo v višini 0,235 in delež strokovnega delavca za 
vodenje in koordiniranje v višini 0,100. 

 
V skladu z ustrezno metodologijo in ob upoštevanju dejanskega stanja so stroški storitve pomoči na domu za leto 2020 
naslednji: 
a) Stroški za neposredno socialno oskrbo: 
Povprečni mesečni stroški v letu 2020 za 4 socialne oskrbovalke bodo znašali 7.455,50 (83,11 Eur več kot lansko leto) 
in jih sestavljajo: stroški dela ter stroški materiala in storitev. 
b) Stroški strokovne priprave, vodenja in koordiniranja bodo v letu 2020 znašali 1.665,71 Eur na mesec. V skladu s 

Pravilnikom je občina dolžna kriti stroške strokovne priprave v 100 % višini in le-ti bodo v letu 2020 predvidoma 
mesečno znašali 793,68 Eur, ter najmanj 50% za stroške dela strokovnega delavca za vodenje in koordiniranje, ki 
bodo povprečno mesečno znašajo 872,03 Eur. Za izračun deleža za strokovnega delavca za strokovno pripravo se 
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je upoštevalo 47 uporabnikov, za vodenje in koordiniranje pa 4 socialne oskrbovalke za obdobje 12-ih mesecev. 
Stroške strokovne priprave, vodenja in koordiniranja sestavljajo: stroški dela, stroški materiala in storitev ter 
stroški za upravno administrativna dela (stroški dela drugih zaposlenih, ki opravljajo poslovodna, računovodska, 
knjigovodska in druga dela). 

 
Ekonomska cena storitve pomoči družini na domu se izračuna tako, da se povprečne mesečne stroške preračuna na 
skupno število efektivnih ur. 
Ekonomska cena programa, ki je določena na efektivno uro, za leto 2020 tako znaša 21,72 EUR in je za 2,5% višja kot v 
letu 2019 oz. je višja za 0,52 Eur (21,20 →21,72). Ekonomska cena je višja zaradi dviga minimalne plače in večjega 
deleža strokovne priprave, kar je posledica večjega števila uporabnikov. 
Navedeno ceno krije, v skladu z zakonom minimalno 50%, občina, preostali delež pa uporabniki storitve. Z deležem 
financiranja Občine Brda v višini 76,47% znaša cena za uporabnika 5,11 EUR za uro storitve in velja tudi na dan sobote, 
nedelje, praznika in dela prostega dneva in s tem ostaja v isti višini kot v preteklem letu. 
Povprečno število uporabnikov od leta 2009 do leta 2018: leta 2009 - 33 uporabnikov, leta 2010 - 36 uporabnikov, leta 
2011 - 37 uporabnikov, leta 2012 - 47 uporabnikov, leta 2013 - 45 uporabnikov, leta 2014 – 48 uporabnikov, leta 2015 
- 48 uporabnikov, leta 2016 – 43 uporabnikov, leta 2017 – 42 uporabnikov, leta 2018 – 50 uporabnikov, leta 2019 – 42 
uporabnikov in leta 2020 – 47 uporabnikov. 
 
Nika Fabricijo Jug navede, da je Komisija za socialna vprašanja podala pozitivno mnenje novi ceni storitve pomoči 
družini na domu. Cena za uporabnika ostaja enaka. 
 
Boris Šfiligoj opozori na neujemanje stroškov glede goriva v primerjavi s kanalsko občino. Zato vpraša, kako so v DUNG 
izračunali ta znesek. 
 
Mateja Berginc Kovačič pojasni, da je primerjava dana za Občini Kanal in Brda. Kilometre se vodi preko aplikacije. Na 
vratih strank je nalepka. 4 oskrbovalke uporabljajo 2 avta. 
 
Boris Šfiligoj pripomni, da tudi v kanalski občini uporabljajo, tako kot v briški, 2 avta. Računica se zato za iste kilometre 
ne izide. 
 
Mateja Berginc Kovačič predlaga, da pripravijo obrazložitev za leti 2019 in 2020. 
 
Vilko Prinčič vpraša, kako z zgolj 4 oskrbovalkami zmorejo oskrbeti 47 pacientov. 
 
Silvan Peršolja poudari, da je področje pomoči na domu eno tistih, kjer rastejo potrebe. Predstavnici DUNG vpraša, ali 
je v DUNG omogočena praksa za mlade, pa tudi prostovoljce, dijake, študente. 
 
Predstavnici odgovorita, da je. 
 
Bernarda Pirih podrobneje predstavi delovanje storitve v Brdih: 
Efektivnih ur 4 oskrbovalk je čez 400. Mesečno dostavijo okrog 764 toplih obrokov. Povpraševanje po oskrbi na domu  
narašča. V Brdih delujejo 7 dni v tednu, zgolj v eni izmeni. Beležijo povpraševanja tudi za popoldansko izmeno. V 
kolikor bo več interesentov, bodo stopili v kontakt z občino in bo to obravnavano na seji. Opravljajo storitev za vseh 6 
občin v upravni enoti. V Brdih velike čakalne vrste ni bilo, saj so sproti reševali prosilce. S strani NIJZ in ministrstva so v 
času epidemije imeli navodila, da novih uporabnikov ne sprejemajo. Tako 2 meseca niso vključevali novih, zato je 
prišlo do čakalne vrste. V Brdih je trenutno 17 prosilcev, ki čakajo na storitev pomoči na domu. Letos je v Brdih od 53 
uporabnikov v marcu ohranilo pomoč 34. Osip je bil najmanjši v regiji. Opozori, da je treba oskrbovalkam nuditi vozila 
za potrebe dela. Neetično je, da rabijo svoja osebna vozila. V letu 2019 so se na terenu srečevali z zelo težkimi 
situacijami. Ljudje so bili v zelo slabem stanju. Čakali so na prosto mesto v domovih. Gre za ljudi, ki rabijo 24-urno 
oskrbo. Na terenu se že zelo vidi, da skrb za starejše ljudi v naši družbi ni ustrezno. V lanskem letu je imela veliko 
razgovorov s svojci, kako poskrbeti za ljudi, ki potrebujejo oskrbo. Lani so imeli resne kadrovske težave. Za to delo se 
ljudje niso odločali. To ni enostavno delo, plača ni visoka, zahteva se, da ima oskrbovalec svoj avto. Kandidati za 
delovno mesto so po zgolj enem mesecu zapuščali delovno mesto. Predlaga, da se v naslednjem letu prične razmišljati 
še o dodatnem strokovnem delavcu. Sedaj 50,5 aktivnih oskrbovalk in 400 uporabnikov v vseh šestih občinah. Skrbijo 
pa zgolj 3 strokovne delavke.  
 
Na vprašanje svetnika Vilka Prinčiča, kako zmorejo s 4 oskrbovalkami poskrbeti za povprečno 47 uporabnikov, 
odgovori, da oskrbovalke delajo polni delovni čas. Pomoč, ki jo nudijo uporabnikom je zelo različna. Je pa občina edini 
financer pomoči družinam na domu.  
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Glede pripravništev, prakse, pove, da je v DUNG-u praksa, da se to omogoča. Strokovni delavci so s področja 
socialnega varstva, pripravništvo lahko delajo tisti, ki se izobražujejo v tej smeri. Sicer so že imeli pripravnike tudi iz 
smeri administracije. 
 
Župan Franc Mužič poudari, da je pomoč na domu brez dvoma področje, za katerega je imela občina vedno posluh. 
Edini razpis, katerega sredstva niso rezali, je bil ravno iz področja humanitarnih dejavnosti. Pove, da sta Občini Brda in 
Nova Gorica orali ledino glede nege na domu. Ko nudiš pomoč na domu, oskrbovanca zadržuješ v domačem okolju. Bili 
so celo dvomi ali Brda potrebujejo dom starejših občanov. V letu in pol je bil projekt izveden, Brici pa imajo prednost 
pri sprejemu v dom. Glede želje po dodatnem strokovnem delavcu poudari, da ni dvoma, da bo prihodnje leto 
omogočen dodatna okrepitev ekipe. Namesto 5 do 10 m asfalta, bo občina rajši pomagala starejšim. V jesenskem času, 
ko bodo pripravljali proračun za prihodnje leto, bodo go. Pirih povabili na sestanek. 
 
Teja Jelina vpraša, ali obstaja možnost, da bi jih z ustanovitvijo prostovoljnega društva razbremenili dela. 
 
Bernarda Pirih pove, da se vsekakor lahko združuje. Zakon o prostovoljstvu priporoča, da se prostovoljce aktivno 
angažira nekaj ur na teden. A na tem področju ni socialnega servisa, ki bi to prevzelo. Ne pozna, da bi bil kdo. 
 
Na glasovanju je bil z 10 glasovi ZA in 1 PROTI sprejet SKLEP:  
 

1. Občinski svet Občine Brda daje soglasje k predlagani ekonomski ceni socialno varstvene storitve, pomoč 
družini na domu Doma upokojencev Nova Gorica, v višini 21,72 EUR na efektivno uro.  

2. Subvencionirana cena socialno varstvene storitve pomoč družini na domu za uporabnika znaša 5,11 EUR na 
uro in velja tudi na dan sobote, nedelje, praznika in dela prostega dneva. 

3. Ta sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporablja pa se od 1. 6. 
2020 dalje. 

 
Ad 13. 

 
Pobude in vprašanja svetnikov ter poročilo poveljnika Civilne zaščite Občine Brda Andreja Colje 
 
Poveljnik štaba Civilne zaščite Občine Brda, Andrej Colja, Občinski svet Občine Brda seznani s poročilom v zvezi z 
aktivnostmi štaba glede koronavirusa COVID 19.  
 
Andrej Colja uvodoma pove, da bo poročilo podal nekoliko drugače. Izpustil bi del iz prvega dela epidemije, ki je bil 
izpeljan v redu. Z akcijo šivanja in razdelitve pralnih mask so zaključili. Na tem mestu bi se zahvalil vsem šiviljam. Glede 
zaščitne opreme pove, da je občina preskrbljena. Odpiranje šol je bilo korektno izpeljano. Pohvali tudi pripravljenost 
prostovoljcev. Kot dosežek izpostavi kontrolno točko Neblo. Kot pove, so bili prvi dnevi težki zaradi dogovarjanja in 
urnikov. Na željo župana, Štaba niso razpustili s 30. majem, saj Brda imajo še vedno vso mejo zaprto. Zato so se 
odločili, da dokler se ne odstranijo vse ovire, se bo štab s tem ukvarjal. Poudari, da nestrpnost med občani postaja vse 
večja. Ovire na meji se konstantno odstranjujejo in mečejo v grme, zato upa, da se bodo zadeve z odprtjem mej kmalu 
uredile. Pove še, da Štab zelo dobro funkcionira in da je njegova želja ter prošnja, da se nameni zahvalo vsem Brikam 
in Bricem, ki so spoštovali red. Občina Brda ni zaznala okužb. Kot poudari, je občina Brda imela srečo, saj so se Brici 
pomagali med seboj. Ob zaključku še zato izpostavi, da veriga brez enega člena ni veriga, kar se je izkazalo v Brdih. 
Zahvali se vsem. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Silvan Peršolja: 
1. Predlaga, da svetniki oblikujejo podporno orodje županu v pogajanjih s preostalimi goriškimi župani glede usode 

odvažanja komunalnih odpadkov v regiji. Izkazuje se namreč, da je dvig cene storitve posledica počasnega odziva 
in koordiniranja na regionalni ravni. 

2. Glede projekta izgradnje odprtega širokopasovnega omrežja RUNE predlaga, da občina napiše priporočilo in ga 
dostavi vsem gospodinjstvom ter na ta način omogoči verodostojno komunikacijo.  
 
Anita Manfreda, direktorica OU svetniku pojasni, da je bilo na področju promocije projekta RUNE v Občini Brda že 
ogromno opravljenega. Vsa gospodinjstva v občini so prejela dopis s pojasnili, kontakti in tudi pozivom, da 
morebitna vprašanja posredujejo predsednikom VS in KS, ki so jih nato 19. maja na sestanku s pooblaščenim 
zastopnikom projekta RUNE, torej predstavniki podjetja EUROCON d.o.o., predsedniki VS in KS tudi podali 
zastopnikom projekta. Odgovori so bili nato objavljeni na spletni strani Občine Brda. Upravičeno vprašanje je, ali 
so vsi predsedniki VS in KS dobro opravili svojo nalogo. Nekateri so jo opravili zelo dobro, drugi manj. Lahko se 
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sicer občanom še večkrat napiše dopise z informacijami, občina pa vsekakor ne more občane prisiliti, da podpišejo 
pogodbe. Lahko torej napišemo priporočilo, tudi v imenu občinskega sveta, naj pristopijo k projektu, ker sicer, če 
ne bo dovoljšen odstotek zainteresiranih v določenem kraju, tam RUNE ne bo gradil. Težava je nastala tudi, ker so 
določene osebe v Brdih širile informacijo, da je projekt RUNE prevara, saj Telekom gradi zastonj, za priključek 
RUNE pa je potrebno plačati. Kar zadeva Telekomovih aktivnosti je potrebno pojasniti, da Občina Brda ni izdala 
nobenega soglasja, ker te peljejo skozi dejavnosti vzdrževalnih del. Projektu RUNE pa so bila izdana vsa potrebna 
soglasja. 
 
Podžupanja Teja Jelina dodatno pojasni, da so vaške skupnosti do 1. junija javile, katere želijo zbor krajanov na 
temo predstavitve poteka projekta RUNE v Brdih. Ti so spomladi zaradi epidemije odpadli. Odzvalo se je pet 
vaških skupnosti. Sestanki so bili organizirani v 2 rundah: na Dobrovem in na Humu dne 18. junija 2020. Pojasni še, 
da so ljudje razdvojeni zaradi aktivnosti podjetja Telekom, ki je pričel agresivno ponujati svoje optično omrežje v 
Vrhovlju in Gonjačah. Konkretno glede vasi Šmartno pove, da je bilo dogovorjeno, da se podjetje EUROCON d. o. 
o. in predsednik vaške skupnosti Šmartno posebej sestaneta in dogovorita, saj Šmartno sprva ni bilo vključeno v 
projekt RUNE. 
 
Podžupan Goran Simčič pojasni, da je o projektu RUNE potekala razprava tudi na Komisiji za gospodarstvo, kjer je 
bilo pojasnjeno, da v primeru Telekomovega omrežja, je priključek last Telekoma, medtem ko pri projektu RUNE 
pa lastnika gospodinjstva, zaradi česar lahko ta tudi izbira med več ponudniki telekomunikacijskih storitev. 
 

Vilko Prinčič: 
1. Sprašuje o njegovi pobudi glede ceste za t. i. Bošk. Ali je bil opravljen kakšen napredek. 
2. Občinskim službam predlaga, da preverijo cesto in tamkajšnji posek med Gornjim in Spodnjim Cerovim, iz 

katerega voda ob večjih nalivih odteka v bližnjo hišo.  
3. Predlaga tudi, da se preveri cerovsko kolesarsko stezo, ki je brezhibna samo v času, ko ni dežja. Voda na tej poti 

tudi nima nobenega izhoda.  
 

Dušan Bevčar: 
1. Sprašuje, v kakšni fazi je odgovor prošnje občana glede parcele 687 k. o. Šmartno. Občan na odgovor čaka že od 

marca 2019. Prosi, da se dotičnemu občanu poda odgovor. 
2. Ponovno opozori na cestni odsek med Humom in Solkanom skozi Podsabotin, saj je dotrajan in nevaren zaradi 

vode. Prosi, da se nevarnost cestnega odseka vzame resno v izogib morebitnim nesrečam. 
3. Opozori na problematiko izgradnje dodatnega parkirišča v Šmartnem ter prebere prošnjo predsednika VS. Kot 

poudarja, je zaradi obiska turistov v zadnjih treh vikendih v Šmartnem obupno stanje. Poleg 50 domačinov, 
parkirišča potrebuje še 20 zaposlenih znotraj jedra. V vasi je okrog 20 apartmajev z okoli 40 ležišči, v samem jedru 
so sedaj tudi 4 lokali. Število parkirišč pa zadnjih nekaj let ostaja enako. Svetnika in predsednika VS zanima, ali 
projekt dodatnega parkirišča napreduje. 

 
Boris Šfiligoj: 
1. Ima občutek, da se v občinski upravi išče negativne odgovore, kot pa pozitivna izhodišča, zato prosi, da se na 6 

pobud, ki jih je dal na predzadnji seji, še enkrat preveri odgovore. (javna tehnica, cesta Senik-Vrhovlje, cesta 
Ceglo, cesta spomenik Gonjače, prostor Zali Breg) 

2. Predlaga, da se v Brdih organizira razprava o vizijah in načrtih glede parkiranja v Brdih. 
3. Predlaga, da se skupaj z občinskimi strokovnimi službami pripravi točko dnevnega reda glede priprave priporočila 

o gradnji suhih zidov, s katerim bi dali občanom navodila, kako naj poskrbijo za tovrstne zidove. Priporočilo, ki bi 
bilo objavljeno tudi v Briškem časniku, bi vsebovalo navodila, kakšen mora biti kamen, naklon zida, drenaža, itd. 

4. Predlaga, da se poskrbi za odvodnjavanje, po možnosti pa tudi asfaltira, cestni odsek med Biljano in Vipolžami. Kot 
navaja, je cestni odsek v katastrofalnem stanju, v kanalizacijsko omrežje v Biljani pa je občina vložila ogromno 
denarja. 

5. Opozori na hišo na parceli št. 2174 v Snežatnem. Starejšo hišo so podrli, ob cesti pa so ohranili star zid.  Dobili so 
dovoljenje, nihče pa se z njimi, kot navaja, ni pogovarjal, da bi tisti zid porušili in s tem pridobili vsaj 30 m 
zemljišča ob cesti. Ravno na tem območju je cesta najbolj ozka, s tem ukrepom, pa bi to težavo rešili. Sprašuje se, 
kdo je bil v tem primeru nepozoren, da je ta primer izpustil ven.  

6. Na parceli št. 1018/2 nasproti Dablo bara na Humu se gradi objekt 18 cm od meje z občinsko parcelo. Sprašuje se, 
kako je to mogoče.   

7. Opozori tudi na potrebo, da se poseka drevesa, ki visijo na ekološki otok na Humu ob Dablo baru. 
8. Cesta v Fojani na parcelni številki 1475 je še vedno gozdna cesta last Sklada kmetijskih zemljišč. Sprašuje, kdaj 

bodo občinske službe uredile tako lastništvo kot tudi urejenost ceste. 
9. Sprašuje, kdaj bo dokončana cesta v Barbani. Bil je na ogledu. Kot navaja, je stanje ceste katastrofalno, 

domačinom pa je bilo obljubljeno, da naj bi bila urejena v kratkem. 
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10. Zanima ga vložek stanovalcev v energetsko sanacijo šolske in vrtčevske stavbe v Kojskem. V stavbi se nahaja 
privatno stanovanje, okna in fasada so bila v sklopu energetske sanacije zamenjana, ravno tako je bila sanirana 
streha objekta. 

11. Opozori na odvodnjavanje novega krožišča v Gonjačah. Ob dežju se ta izkazuje za pomanjkljivo. Predlaga, da se 
opozori cestno podjetje, da odpravi napake. 

12. Predlaga, da občinski delavci pospravijo azbestni material, ki se nahaja v naravi, in ga ustrezno naložijo na palete. 
V ta namen bi se jih ustrezno opremilo z obleko in maskami. Gre namreč, kot navaja, tudi za izgled občine pred 
očmi obiskovalcev. 

 
Goran Simčič: 
1. Na Komisiji za gospodarstvo so obravnavali podobo kontejnerskih mest. Sprejeli so sklep, da bi se pripravilo idejni 

načrt, kako naj bi ta mesta izgledala. Da se jim pripravi podobo, po kateri bi se urejalo vse ostale. To bi morala biti 
naloga ZTKMŠ Brda. Urejanje bi se izvrševalo vas po vasi. 

2. Predlaga, da se v prihodnje tudi v Občini Brda uvede subvencioniranje cepljenja proti klopnemu 
meningoencefalitisu po vzoru novogoriške občine. Poroča se namreč o ogromnih številkah primerov klopnih pikov 
na šempetrski urgenci. 

 
Ad14. 

 
Realizacija sklepov 11. redne seje 
 
Anita Manfreda pove, da so bili vsi sklepi realizirani. 
 
Pripomb svetnikov ni bilo.  
 
Seja zaključena ob 22:00.    
 
 
Zapisničarka                                       Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave  
Erika Koncut                                   Goran Simčič                                                 Anita Manfreda 


